
Zápisnica č. 6 
zo zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, 
ktoré sa konalo dňa 10. 9. 2018 v miestnosti č. 141 MÚ 

Prítomní členovia KOVM: Ing. Jana Špan.ková, doc. Mgr. art. Štefan Bučko, Miloš Domorák, 

MUDr. Peter Osuský, CSc., Lucia Ďuriš Nicholsonová 

Neprítomný člen KOVM: Mgr. Ondrej Dostál 

Prizvaní: Mgr. Ľuboslava Vasilová- oddelenie školstva 

Ing. Peter Magát - oddelenie finančné 

Program: 

1. Otvorenie 

2 . Žiadosti o dotácie 2018 

3. Informácie k materiálom do MZ 

4. Aktuálne otázky z regionálneho školstva 

5. Zakončenie 

Začiatok rokovania: 15.00 h 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1.) 
Ing. Jana Španková, predsedníčka Komisie pre vzdelávanie, mládež a špoti Miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto (ďalej KOVM), privítala prítomných na 
zasadnutí komisie, ktorá bola s počtom 5 členov uznášaniaschopná. 

K bodu 2.) 
Členovia komisie sa vyjadrili k žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 12/2017 
o poskytovaní dotácií a grantov z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 1 
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šp01i odporúča miestnemu zastup iteľstvu schváliť dotáciu 
z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto v roku 2018 pre žiadateľa v navrhovanej sume 
s nižšie uvedenou podmienkou: 

2. a) 
Názov predkladateľa : Prestigio Realiz Team 
Názov projektu: Zvyšovanie športovej úrovne mladých triatlonistov 
Miesto a čas uskutočnenia akcie : športový kemp Zell am See; 1. j ún - 31. december 2018 
Celkové náklady (predpokladané): 16 928,- € 
Výška požadovanej dotácie: 14 500,- € 
Návrh na dotáciu v roku 2018: 260,- € 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za: 4 Proti : O Zdržal sa: 1 



Dotácia v navrhnutej výške 260 € bola pre žiadateľa 2. a) schválená s podmienkou využitia 
finančných prostriedkov na zakúpenie 1 sady cyklistického oblečenia (uvedené v prílohe 
žiadosti, časť štruktúrovaný rozpočet) pre dieťa/žiaka, pochádzajúceho z mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto, ktorý je z sociálne-znevýhodneného prostredia. 

K bodu 3.) 
Vedúci oddelenia finančného, Ing. Peter Magát, informoval prítomných členov KOVM 
o plánovanej 6. zmene rozpočtu v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách, 
ktorá bude predložená na zasadnutí MZ 23. októbra 20 18. Vysvetlil návrh zvýšenia objemu 
finančných prostriedkov príjmov bežného rozpočtu a výdavkov bežného rozpočtu. V oblasti 
školstva ide o návrh navýšenia o 20 tis. Eur na pokrytie výšky spoluúčasti v projektoch na 
vybavenie tematických tried v školách. 
Člen KOVM, p. Bučko, ktorý je zároveň členom Rady školy ZŠ s MŠ M. Hodžu na 
Škarniclovej ul., informoval o možnosti žiadať o finančné prostriedky cez fondy EÚ. Bližšie 
infonnácie/podklady pošle p. Magátovi. 

K bodu 4.) 
Mgr. Ľuboslava Vasilová informovala členov KOVM o momentálnej situácii v školách. 
Nakoľko začal nový školský rok, riaditelia získavajú údaje, dokumentáciu a spracúvajú 
štatistiky v zmysle platnej legislatívy. Proces je sprevádzaný problémami, najmä technickými, 
ktoré často komplikujú zadávanie údajov do systému. Ďalej informovala o pretrvávajúcich 
problémoch s absentujúcim personálom, nielen na zastabilizovanie pedagógov v rámci 
výchovno-vzdelávacieho procesu, ale najmä zabezpečenia personálu do kuchýň. Situácia je 
alarmujúca. Členka KOVM, p. Ďuriš Nicholsonová prisľúbila v nadväznosti na tento problém 
osloviť p. župana/VÚC ako zriaďovateľa stredných odborných škôl s otázkou riešenia situácie 
s možnosťou prepojenia odbornej praxe žiakov, študujúcich predmetné študijné programy. 
Ing. Španková infonnovala prítomných o slávnosti, ktorá prebehla v Základnej škole na 
Dubovej ulici z dôvodu 60. výročia jej založenia. 

K bodu 5.) 
Ing. Jana Španková poďakovala plitomným za účasť na zasadnutí KOVM, ktoré týmto ukončila. 

Ukončenie rokovania: 16.15 h 

Zapísala: r. Ivana Emstová 
Bratislava, 1 7. 09. 20 18 
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Ing. Jana Spanková 

predsedníčka komisie 


